
Referat     SU      14.02.2024 

Tilstede: 

FAU-leder: Ingrid Hammersmark Halvorsen 

FAU-representant:  Aleksander Limmesand 

SMU representant: Camilla Egeland 

Elevrådsleder: Jonas Wennewold Bergem 

SMU -representant fra elevrådet: Levi Søvik 

Undervisningspersonell: Lise Flikka Nøkland 

Undervisningspersonell: Kristin M. Warmbrodt 

Rektor: Bjørn Hunt 

 

Forfall:  

Monica Braathen 
Øyvind Berntsen 

 

 

Sak 17 2023-2024: Resultater fra Elevundersøkelsen 2023. 
Målet med undersøkelsen er at vi skal finne noe vi kan jobbe videre med. 
UDIR har laget undersøkelsen og den er ganske omfattende. Den går på trivsel, motivasjon, 
skole/hjem, støtte fra lærerne, vurdering for læring og medvirkning.  
 
I undersøkelsen kommer det frem at mobbingen har gått markant ned på Å barneskole. 
Skolen har tatt grep og det vises. Vi skal fortsette dette arbeidet for at elevene skal føle seg 
trygge. 
 
Motivasjon 
Her har vi litt lav score. 
Man tenker at det må gjøres noe med slik at elevene får ha elevråd. Bjørn tar saken videre 
og skal ordne dette. Foreløpig kan elevene komme til Bjørn. Ordensreglementet ligger 
fortsatt litt på vent ettersom det skal tas opp i elevrådet.  
 
Arbeidsforhold 
Scorer også litt lavt på arbeidsro.  
 
Vurdering for læring 
Her scores det også nokså lavt. Dette er noe vil ta med oss videre. Spørsmålet kunne 
kanskje vært mer konkretisert. I forkant har Bjørn kikket på spørsmålene sammen med 
elevene. Det var voksene tilstede når de gjennomførte undersøkelsen som elevene kunne 
spørre om de lurte på noe. 
 
 

 

Sak 18 2023-2024: Søknad om permisjon  
Hvis man søker permisjon for mer enn to uker så blir det avslått. Søkes det permisjon for 

lengere enn tre uker så må man skrives ut av skolen og så skrives inn igjen.  

Nå kan permisjoner inntil to dager godkjennes av kontaktlærer. 

Det ligger mulighet til å søke om permisjon på Visma. Da skal det logges inn på foresatt-

portalen og ikke i appen. Timefravær sendes på melding til kontaktlærer. 

 

Sak 19 2023-2024: Erfaringer med nye systemer. 
Det nye systemet gjelder også for SFO. Det lures på om man kan sende en beskjed som går 

til både skolen og SFO.  



Sak 20 2023-2024 Nytt fra FaU 

Lys i akebakken og ballbingen er på plass og  

Foredrag med Helsesista. 

 Det var et oppmøte på ca. 200 i Lyngdal. Det har blitt drøftet i FAU hvordan man kan bruke 

dette videre. Det var et bra og interessant foredrag. Det skal utarbeides noen spørsmål av 

FAU som kan brukes videre på foreldremøte til våren. Det skulle ønskes at flere kom.  

 

 

Gaming-foredrag 

Det bør utarbeides et skriv som kommer ut på ukeplanen. Dette kan også sendes som et 

vedlegg på kommunikasjonsappen, Bjørn legger det ut på Visma. Ingrid skal også annonsere 

dette i avisen og ut på sosiale medier. Dette bør gjøres før vinterferien slik at folk er 

forberedt.  

 

Foreldremøte vår 

På foreldremøte i etterkant av foredraget kan man ta opp tråden om Gaming og regler 

foreldrene innimellom.  

Det er to foreldremøter i året som er fastsatt av skolen. FAU kan etter behov ta kontakt med 

kontaktlærerne og samarbeide om et møte. 

FAU ønsker å fokusere videre på nye saker og er klare for nye oppdrag. For tiden er det ikke 

så mange saker. 

Elevrådet kan ta opp i klassene om det er noe de tenker FAU kan anskaffe f.eks. hinderløype 

osv.  

Elevene har til når kommet med gode forslag, Det er en forutsetning at elevene kan bruke 

«utstyret» på egenhånd. Så en snøkanon er uaktuelt. 

Vi fortsetter å prøve å søke midler til samskapningsmidler.  

Det er kommet noen innspill på at det blir kjørt litt fort mot undergrunnen og på andre siden 

av undergangen. Det er dårlig skiltet om at det kommer barn/folk opp derfra. Aleksander 

sender en henvendelse om dette. 

Foreldremøtet må også bli fastsatt. Dette fastsettes av skolen fortløpende og vi forekomme i 

uke 15/16. Dette foreldremøtet er satt av skolen med samarbeid med FAU. Skolen setter 

datoen. Klassekontakter har en dialog med kontaktlærer om tema. Kontaktlærer kan ha en 

kort innledning om hvordan det går, men klassekontakt tar over etter dette. Kontaktlæreren 

skal ikke ha regien på dette. FAU lager noen spørsmål, så kan i tillegg hver klasse komme 

med ønsker om hva som skal tas opp.  

 

Neste møte blir 20/3.  

 

Referent Kristin M. Warmbrodt 


